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I.) Képviselı-testület és bizottságai 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselı-testülete az elızı beszámoló 
óta- a 2010. júniusában megtartott ülését követıen a mai napig - összesen 13 
alkalommal - 11 munkaterv szerinti és 2 rendkívüli ülés keretében - került 
összehívásra. Az ülések mindegyikén részt vettem, azokat vezettem. 
 
A képviselı-testületi ülésekre a meghívók és az elıterjesztések a képviselı-testület 
tagjai részére többségében elektronikus úton kerülnek kiküldésre. Az elektronikus 
elıterjesztések megküldésénél ma már nem okoz problémát az sem, hogy idınként 
elıfordul, hogy több száz oldalnyi a kiküldendı anyag. Korábban az elektronikus 
kézbesítéssel voltak problémák, azonban úgy tapasztalom, hogy mára ezek 
megoldódtak.  
 
A képviselı-testület ülései a www.sulysap.hu honlapunkon is hallgathatók, ezzel is 
biztosítva a minél szélesebb körő nyilvánosságot.  
Statisztikával nem rendelkezünk az ülések rádiós hallgatottságával kapcsolatban, 
azonban az üléseink idején nem „ugrik meg” látványosan a honlap látogatóinak 
száma, így valószínősíthetı, hogy nem jelentıs a lakossági érdeklıdés az ilyen 
módon nyújtott „extra szolgáltatás” iránt. 
 
2010. októberében a választópolgárok új összetételő és kisebb létszámú Képviselı-
testületet választottak. A 2010. október 14.-én megtartott alakuló ülésen a kisebb 
képviselıi létszám miatt csupán három Bizottság felállításáról döntöttünk.  
Pénzügyi, Településfejlesztési és Ügyrendi Bizottság 
Egészségügyi és Szociális Bizottság 
Oktatási, Mővelıdési és Sport Bizottság 
 
A Bizottságok mindegyike havonta ülésezik a Képviselı-testület ülése elıtt. A 
Bizottságok munkáját és döntéseit igyekszem rendszeresen figyelemmel kísérni, ha 
tehetem az üléseken részt veszek. 
 
 
II.) Polgármesteri fogadóóra 
 
A lakossági igényeknek megfelelıen minden héten lehetıség van a személyes 
találkozásra. A korábbi gyakorlattól eltérıen nem egy, hanem két órában van 
lehetıség hétfınként a személyes találkozásra. Minden hétfın 15:00 és 17:00 között 
várom a fogadóórára jelentkezıket. 
A fogadóórák látogatottsága hullámzó. Van úgy, hogy 6-8 jelentkezı is van egy 
napra, de van olyan, hogy csak 1-2 érdeklıdıvel találkozom.  
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Természetesen a heti rendszerességgel tartott fogadóóra ellenére is adódnak 
halasztást nem tőrı ügyek. Ezekben az esetekben mindig nyitva áll az ajtóm a 
sülysápi polgárok elıtt! 
 
A korábbi Polgármesteri Online Fogadóórát (POF) az igen alacsony érdeklıdés 
miatt megszüntettem, de tervezem, hogy 1-2 havonta ilyen módon ismét 
rendelkezésre álljak.  
 
III.) Részvétel Sülysáp Nagyközségi Önkormányzat 
képviseletében az alábbi eseményeken (a teljesség igénye nélkül): 
 

� Állampolgári eskütételek; 
� 2010. augusztus 20-a alkalmából a Kapás Győjtemény udvarán megtartott 
nagyközségi ünnepségen beszédet mondtam; 

� 2010. október 23-a alkalmából rendezett nagyközségi ünnepségen beszédet 
mondtam; 

� 2010. decemberében részt vettem a Kisbárka Egyesület szervezésében 
lebonyolított „Fogyatékkal élık délutánja” címő rendezvényen, ahol 
megnyitót mondtam; 

� 2011. februárjában a Kommunista Diktatúra áldozataira emlékeztünk, ahol 
beszédet mondtam; 

� 2011. március 15.-én a forradalomra emlékezve beszédet mondtam 
nagyközségünk megemlékezésén; 

� Óvodai ballagásokon, évzárókon részt vettem, betekintést nyerhettem az 
óvodában folyó munkába; 

� 2011. májusában megnyitottam az V. Sülysápi Futónapot; 
� 2011.05.13-án részt vettem az ÖKOVÍZ Kft. taggyőlésén; 
� Részt vettem a Tápió-vidéki Többcélú Kistérségi Társulás ülésein; 
� Részt vettem a Sülysáp székhelyő Családsegítı és Gyermekjóléti Szolgálat 
mőködtetésére létrehozott Társulás ülésein; 

� Részt vettem és beszédet mondtam a Móra Ferenc- és a Szent István 
Általános Iskola ballagási- és évzáró ünnepségén; 

� Részt vettem a Tápiómenti Csatornamő Vízgazdálkodási Társulat 
küldöttgyőlésein, valamint Intézı-, és Ellenırzı Bizottsági ülésein; 

� Részt vettem a Tápiómenti Területfejlesztési Társulás ülésein, valamint a 
Társulás Pénzügyi és Közbeszerzési Bizottságainak ülésein; 

� Részt vettem a „Sülysápért” Közalapítvány kuratóriumának ülésein 
 
 

IV.) Lakossági fórumok és tájékoztatók: 
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� 2011. májusában Önkormányzatunk közmeghallgatást tartott 
� Sajtó: 

• Willims TV (riport); 
• Nyilatkozat a HVG címő lapnak; 
• Az MTI tudósítása több alkalommal 
• Rendszeres tájékoztatás a www.sulysap.hu önkormányzati honlapon és 
fórumon; 

• Rendszeres tájékoztatás a Sülysápi Hírforrás címő kiadványban; 
 

 
VI.) Egyéb fontos tényezık, feladatok 
 

� 2011. áprilisában megszületett Brüsszelben a Tápió-vidék csatornázásához 
szükséges döntés. Ezzel hamarosan kezdetét veszi Sülysáp egyik legnagyobb 
közmő-beruházása. Ez a beruházás meggyızıdésem szerint igen sok 
feladatot fog adni a következı években.  

 
 

 
 
Sülysáp, 2011.06.01. 
 
 Horinka László s.k. 
 polgármester 


